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Yrkande angående – Bidrag till samt översyn av enskilda 

vägar i Göteborgs Stad 

 

Förslag till beslut 
I kommunstyrelsen och kommunfullmäktige: 

1. Stadsmiljönämnden får i uppdrag att tydliggöra och redovisa ansvars- och 

ägandefrågan gällande belysningsanläggningar i anslutning till enskilda vägar i 

Göteborgs Stad.  

 

Yrkandet 
Nuvarande system för bidrag till gatubelysning innebär att kommunen sköter 

anläggningarna och levererar elen till dem. Det råder en uttalad otydlighet om vem som 

egentligen äger anläggningarna. Stadsmiljönämndens belysningsanläggningar är ofta 

sammanbyggda med vägföreningarnas anläggningar.  

Konsekvenser för den enskilde är enligt stadsmiljöförvaltningen svåra att bedöma på 

grund av olika förutsättningar. Både ägande- och ansvarsfrågan gällande varje enskild 

belysningsanläggning måste klarläggas.  

 

Köpstadsö, Styrsö och Vrångö har inkommit med synpunkter som 

bekräftar otydligheten och behovet av klarläggande:   

• Vägföreningen har aldrig haft ansvaret för, eller tagit några kostnader för 

belysningen.  

• Gamla stolpar sattes ursprungligen upp av Fortum/Ellevio. Nästan alla gamla 

stolpar har av kommunen bytts ut mot nya stolpar, vilket innebär att de nya 

stolparna ägs av kommunen, inte av Ellevio eller Vägföreningen.  

• Kommunen har under alla år ansvarat för belysningen av öns gång- och 

cykelvägar. Som en konsekvens har alla stolpar, lampor på såväl gamla som nya 

stolpar, luftledningar liksom all service och underhåll samt elförsörjningen 

bekostats av kommunen.  

• Kommunen kan inte ensidigt besluta om att lämna över ansvaret för belysningen 

till Vägföreningen och Vägföreningen kan inte ta över ansvaret för belysningen. 
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